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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
DigiVU™ OVD - an overt security feature for protecting brands. DigiVU™ OVD enables manufacturers to communicate their brand identity cost-
effectively and quickly, and keep it secure from counterfeiters. ChemiThermal™ A range of colour change inks/labels that activate at a given
temperature. A range of colours is available. Process Indicators A range of indicator labels for all of the volume sterilisation processes, which use our
own proprietary technology and production techniques to give clear indication of colour change after sterilisation. DataLase® is an exciting new colour
change process for the high speed printing of images using low power laser light. This patented technology can be used for applications such as
coding and dating of products, printing graphics, and security marking. The following laser imaging products are under development and, in some
cases, are undergoing prototyping and market testing: Transparent Coatings for Plastic Films and Glass
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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